




ANTON BRUEHL

What New Yorkers will do next is rarely a mystery to us. We meet about five thousand of them daily in our shops, and our interest in their movements is only equalled by the inquisitive gentlemen who write the "Talk of the Town" department in this magazine. • For more than thirty years we have lived EN RAPPORT with our clients. We are familiar with their physical delineations, we have been privileged to observe their temperaments and tastes. • It is no wonder that Town Series Suits reflect, in line, color and fabric, the intimate preferences of representative males who live in this enchanted city of speakeasies and spires. \$55, \$65, \$75.

THE WEBER and HEILBRONER SHOPS 

Was die New Yorker im Sinn haben, ist für uns selten ein Geheimnis. Wir treffen täglich etwa 5000 von ihnen in unseren Läden, und unser Interesse für ihre Handlungen ist nur dem der neugierigen Herren, die unter der Rubrik „Stadtgespräch“ für diese Zeitschrift schreiben, vergleichbar. Seit mehr als dreißig Jahren leben wir EN RAPPORT mit unseren Kunden. Wir kennen ihre Silhouette und haben den Vorzug gehabt, ihr Temperament und ihre Neigungen zu beobachten. Ist es daher ein Wunder, daß „Town Series“ Anzüge in Linie, Farbe und Stoff die geheimen Wünsche der Männer widerspiegeln, die in dieser verzauberten Stadt der „speakeasies“ und Wolkenkratzer leben? § 55, § 65, § 75.

Text und Form:  
SILAS SPITZER

Phot. ANTON BRUEHL